



2015年理学院发表SCI、EI文章

来源：理学院 作者：理学院 点击数：269 日期：2017-06-02 字体：【大 中 小】

2015年理学院发表SCI、EI文章

序号	论文题目	期刊	作者	影响因子	作者排序	单位排序	备注
1	Construction Example for Algebra System Using Harmony Search Algorithm	MATHEMATICAL PROBLEMS IN ENGINEERING	周涛	0.644	4	2	SCI
2	A self-adaption fusion algorithm of PET/CT based on DTCWT and combination membership function	Lecture Notes in Computer Science (including subseries Lecture Notes in Artificial Intelligence and Lecture Notes in Bioinformatics)	周涛		1	1	EI
3	Analyzing couplet medicines in Ma Xiang's treatment of chronic gastritis: Chinese prescription based on association rules	Medicine Sciences and Bioengineering - Proceedings of the 2014 International Conference on Medicine Sciences and Bioengineering, ICMSB 2014	张文学		1	1	EI

[【关闭窗口】](#)
[【返回顶部】](#)
[【打印文章】](#)

版权所有：宁夏医科大学理学院 理学院联系电话：0951-6980131

地址：宁夏回族自治区银川市兴庆区胜利街1160号 邮编：750004

技术支持：易极天成科技集团有限公司 电话：400-8600222